
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

26 листопада 2021 року                         м. Черкаси                                  № 17

         
 

засідання постійної комісії з питань     

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

Всього членів комісії  -   13 

Присутні на засіданні   -   11 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії        –  Віштак І.А. 

секретар постійної комісії    –  Радченко С.В. 

 

Члени комісії: Вельбівець О.І.,  Гайович В.Ю., Куліков В.В., Легойда С.М.,  

                         Осадчий В.О., Радуцький О.Р., Погорілий В.Г., Савчук Г.К., 

                         Яріш А.А.  

                          

ВІДСУТНІ члени комісії: Курбет Є.О., Новицький І.В. 

                          

Присутні запрошені:  

       Бабіченко Світлана Володимирівна – начальник бюджетного управління 

Департаменту фінансів обласної державної адміністрації; 

       Чикало Руслан Олександрович – директор Департаменту соціального 

захисту населення обласної державної адміністрації. 

 

      У засіданні взяли участь:  голова обласної ради Підгорний Анатолій 

Вікторович, заступники голови обласної ради Доманський Володимир 

Миколайович, Лісовий Сергій Миколайович, Мушієк Михайло Григорович; 

заступники голови обласної  державної  адміністрації Гусак Віктор 

Григорович, Карманнік Роман Володимирович, Колосюк Галина 

Володимирівна; радник голови обласної  державної  адміністрації Франчук 

Ігор Іванович; заступник начальника відділу організаційного забезпечення 

ради та взаємодії з депутатами виконавчого апарату обласної ради Гелеверя 

Ольга Іванівна.  
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Порядок денний: 

1. Про погодження розпоряджень обласної державної адміністрації. 

Доповідає: 

 

Бабіченко  

Світлана 

Володимирівна 

- начальник бюджетного управління 

Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

       Бабіченко С.В. щодо погодження розпоряджень обласної державної 

адміністрації. 

        Розгляд, погодження та голосування по кожному розпорядженню 

проводились окремо. 

 

1. 1. СЛУХАЛИ: 

 Бабіченко С.В., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 24.11.2021 № 661 «Про внесення змін до 

Переліку об’єктів, видатки на які у 2021 році будуть проводитися за рахунок 

субвенцій з обласного бюджету на здійснення природоохоронних заходів» по 

Департаменту будівництва Черкаської обласної державної адміністрації 

уточнюється назва об’єкта, що здійснюється за рахунок екологічних 

надходжень,  на „Заходи щодо відновлення і підтримання сприятливого 

гідрологічного режиму та санітарного стану р. Поділ в адмінмежах 

Новодмитрівської сільської ради Золотоніського району, Черкаської області“ 

у сумі 953 950,00 грн. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Радуцький О.Р., який запитав щодо внесених розпорядженням уточнень. 

       Бабіченко С.В., яка пояснила, що попередня назва об’єкта доповнена 

словами  „Золотоніського району, Черкаської області“. 

       Вельбівець О.І., який попросив повідомити загальну вартість об’єкта та  

стан виконання робіт. 

       Карманнік Р.В., який повідомив, що загальна вартість об’єкта становить 

953,950  грн, а роботи не виконуються у зв’язку із необхідністю внесення 

змін у назву. 

       Колосюк Г.В., яка зазначила, що об’єм робіт не великий і їх встигнуть 

виконати до кінця року. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  661 від 24.11.2021. 
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ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 3,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

1. 2. СЛУХАЛИ: 

  Бабіченко С.В., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від 24.11.2021 № 660 «Про внесення змін до 

розпорядження Черкаської обласної державної адміністрації від 19.11.2021   

№ 655» по Департаменту будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації здійснюється перерозподіл призначень на загальну суму         

500 000,00 грн для забезпечення виготовлення проектно-кошторисної 

документації та отримання експертних звітів по 10 об’єктах. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 2). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

        Колосюк Г.В., яка зазначила, що в цьому розпорядженні залишили 

тільки розробку проектно-кошторисної документації на корпуси обласної 

лікарні та будівництво критого басейну для плавання обласної 

спеціалізованої дитячо-юнацької спортивної школи олімпійського резерву, 

який будуватиметься у наступному році.  

         Вельбівець О.І., який нагадав які аргументи наводились депутатами з 

приводу цих об’єктів при розгляді попереднього розпорядження, зокрема 

відсутність прийнятої програми економічного і соціального розвитку області 

на наступний рік, бюджету, адже об’єкти планується реалізовувати у 2022 

році. Зазначив, що вони визначені пріоритетними на наступний рік, але 

можливо є ще й інші пропозиції.    

Колосюк Г.В., яка повідомила, що на наступний рік буде окрема 

бюджетна програма відповідно до якої по всій Україні будуватимуться всі 

обласні лікарні, як дорослі так і дитячі. Галина Володимирівна наголосила, 

що це будуть кошти не соцекономрозвитку і не ДФРР, а буде окрема 

програма на яку виділятимуться цільові кошти відповідно до наявних 

проектно-кошторисних документацій. Тому передбачається по максимуму 

розпочати торги і щоб на час прийняття рішення про виділення коштів вже 

була проектна документація і фінансування виділялось на саме будівництво. 

Висловила прохання до депутатів підтримати пропозиції. 

 Вельбівець О.І., який зазначив про відсутність належної комунікації 

обласної державної адміністрації з депутатським корпусом, постійною 

комісією. Наголосив на доцільності інформування депутатів щодо 

планування будівництва нових об’єктів та визначення при цьому джерел 

фінансування.   

Лісовий С.М., який зауважив, що це інвестиції в нашу область.  

Вельбівець О.І., який запропонував зробити інтерактивну карту, щоб 

наглядно побачити використання коштів обласного бюджету по всіх 

видатках. 
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Радуцький О.Р., який також наголосив на доцільності інформування 

депутатів щодо планування видатків обласного бюджету. Повідомив, що не 

буде голосувати за погодження розпорядження. 

Карманнік Р.В., який зазначив, що в області є Стратегія розвитку області 

та План реалізації на 2021-2023 роки. Програма економічного і соціального 

розвитку на 2022 рік буде внесена разом з бюджетом для розгляду на 

наступну сесію. До проєкту цієї програми включено зазначені у 

розпорядженні об’єкти разом з іншими.  

Щодо можливих джерел фінансування програми то, як приклад за цей 

рік, навів субвенцію Мінфіну, якої не було на початку року, але у другому 

півріччі області було надано близько 500 млн грн на об’єкти, які були подані 

раніше. У цілому, надходження в область капітальних інвестицій (без доріг) 

становить близько 700 млн грн, але якби у нас була виготовлена ПКД, ми 

могли б залучити до 900 млн грн. Наголосив, що було б дуже добре мати 

виготовлену проєктно-кошторисну документацію на об’єкти, щоб, у разі 

наявності коштів, можна було дати підтвердження.  

Вельбівець О.І., який порушив питання забезпечення співфінансування з 

обласного бюджету у разі надання субвенції на таких умовах.   

Гусак В.Г., який зазначив, що в інших областях уже виготовили 

проєктну документацію на об’єкти і можуть визначитись з необхідними 

коштами. Щодо співфінансування з обласного бюджету, то, в разі надання 

коштів з державного бюджету на таких умовах, депутати зможуть 

визначитись на які об’єкти спрямувати кошти, але проєктну документацію 

треба мати.  

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  660 від 24.11.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 4,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 5,   „Не голосували“ - 2. 

 

       Пропозиція не набрала необхідної кількості голосів на підтримку. 

Розпорядження не погоджено. 

 

 

1.3. СЛУХАЛИ: 

 Бабіченко С.В., яка повідомила, що розпорядженням обласної 

державної адміністрації від    22.11.2021 № 658 «Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів», за рахунок субвенції з державного бюджету, збільшуються 

призначення Департаменту будівництва Черкаської обласної державної 

адміністрації у сумі 71 475,6 тис. грн на реалізацію Програми розвитку 

автомобільних доріг загального користування Черкаської області на 2019–

2022 роки. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 3). 
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ВИСТУПИЛИ: 

       Вельбівець О.І., який запитав, що змінилося з позавчорашнього дня 

(розпорядження  не було погоджено на засіданні 24.22.2021). 

       Бабіченко С.В., яка повідомила, що розпорядження повторно подано на 

розгляд розпорядником коштів.  

        Колосюк Г.В., яка пояснила, що був затверджений Перелік доріг на 2021 

рік. Області були виділені не всі необхідні кошти для виконання будівельних 

робіт і зараз надані додаткові кошти для їх завершення. 

       Віштак І.А., який зауважив, що  якщо уявити інтерактивну карту ремонту 

доріг області за останні декілька років, то там буде Канів, Золотоноша, 

Черкаси, Умань. Разом з тим роками не виділяються кошти на нормальний 

ремонт доріг у Жашкові, Маньківці, Лисянці, Звенигородці. Наголосив, що 

не буде голосувати за пропозиції про виділення коштів, поки не побачить у 

Переліку доріг з цих регіонів.  

       Колосюк Г.В., яка повідомила, що зараз розробляється проєктна 

документація на виконання робіт по наданим пропозиція з регіонів. 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  658 від 22.11.2021. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 3,   „Проти“ – 6,   „Утрималися“ - 2,   „Не голосували“ - 0. 

 

       Пропозиція не набрала необхідної кількості голосів на підтримку. 

Розпорядження не погоджено. 

 

 

1.4. СЛУХАЛИ: 

       Бабіченко С.В., яка повідомила, що розпорядженням обласної державної 

адміністрації від 26.11.2021 № 664 «Про  розподіл міжбюджетних 

трансфертів», за рахунок субвенції з державного бюджету, збільшуються 

призначення Департаменту соціального захисту населення Черкаської 

обласної державної адміністрації  на виплату грошової компенсації за 

належні для отримання жилі приміщення, зокрема: 

       1 005 424 грн - для осіб з інвалідністю I - II групи, яка настала внаслідок 

поранення, контузії, каліцтва або захворювання, одержаних під час 

безпосередньої участі в антитерористичній операції; 

        331 427 грн - для сімей учасників бойових дій на території інших 

держав. 

       Текст розпорядження додається до протоколу (додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

       Віштак І.А., який поставив на голосування пропозицію про погодження 

розпорядження обласної державної адміністрації №  664 від 26.11.2021. 
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ГОЛОСУВАЛИ:   

 „За“ - 11,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ - 0,   „Не голосували“ - 0. 

 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок постійної комісії № 17/1 додається до протоколу 

(додаток 5). 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                       І. ВІШТАК 

 

 

 

Секретар постійної комісії                                                    С. РАДЧЕНКО 

 

 

 

 

 

 


